
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

13. 5. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Zeman, Holub, Regner, 

Rebok, Opálka (zástupce M. Vičara), Krejčí 

Omluveni: Malinka, Vičar 

 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Ředitel informuje o zítřejším jednání kolegia rektora s děkany a řediteli.  

− Tajemnice informuje o zpracování odpovědí na dotazy auditora k projektu 

MUNI4Students. 

− Tajemnice informuje o jednání 9. 5. na RMU s Ing. Říhou ohledně řešení požární 

ochrany na FF (souvislost s CPS). 

− M. Veselý informuje o účasti na mezinárodním veletrhu Svět knihy v Praze, kde byly 

prezentovány knižní novinky MUNI. 

− M. Veselý dále informuje o jednání Akademického senátu dne 6. 5. 2019. Kromě 

hlavního bodu jednání, kterým bylo schválení rozpočtu MU na rok 2019, byl senát 

informován o plánované rezignaci předsedy AS MU v souvislosti s jeho volbou 

děkanem FSS MU. Nový předseda senátu bude volen na zářijovém zasedání AS MU. 

 

2. Zpráva ze semináře Mezinárodní evaluace výzkumných organizací  

− P. Holub informuje o obsahu semináře konaného v Praze. Mezi hlavními tématy byla 

internacionalizace výzkumu, HR Award, implementace metodiky hodnocení výzkumu 

M2017+.  

 

3. Zprávy od divizních  

− Do konce května bude uzavřen celkový finanční rámec mezd na jednotlivé divize do 

konce roku 2019 včetně očekávané dynamiky na divizi (jedná se o mzdy a dohody bez 

odměn). Meziroční nárůst příspěvku MU do rozpočtu ÚVT není určen na nárůst mezd. 

Pro rok 2019 není plánován žádný plošný nárůst nad rámec dokončení dopadu růstu 

tarifní složky v minulém roce.  

− J. Kohoutková informuje o jednání 9. 5. na RMU u paní kvestorky ohledně Evidence 

pracovní doby pro akademiky. 

− J. Kohoutková dále předává informaci od M. Procházky o stavu řešení systému 

RemSig, zejména o vývoji tzv. virtuálního tokenu, který nahrazuje fyzický token a 



  

umožňuje kvalifikované podepisování v systémech třetích stran (E-ZAK, IS KP14+ 

apod.). 

− M. Bartošek opětovně žádá o dodání oficiálního hlavičkového papíru ÚVT v novém 

Jednotném vizuálním stylu (logo MUNI ICS) – odpovídá Filip Opálka. 

− M. Bartošek připomíná přípravu shrnutí milníků ÚVT pro Festival MUNI100 15. 6.: 

současnou podobu poskytne kolegiu k případným posledním připomínkám. 

− T. Zeman informuje o výpadku serverovny v 5. patře Botanická minulý týden. Do 

budoucna bude nastaven proces vypnutí strojů v případě podobné události – odpovídá 

DITI. 

− Tajemnice informuje o zavedení nových pracovišť v rámci DITI (3 nová oddělení). 

− Dne 30. 5. se bude konat kolokvium ÚVT s tématem řízení IT služeb na MUNI, které 

bude prezentovat M. Antol. 

− O. Dostál informuje o jednání Rady pro výstavbu 15. 5. a přípravě technické 

dokumentace pro přeložení kabelů v rámci rekonstrukce areálu Botanická: financování 

této zakázky musí být rozhodnuto na tomto jednání. 

− M. Veselý informuje o dalším běhu tržních konzultací pro budoucí ekonomický systém. 

 

4. Různé 

− Vzhledem ke končícímu mandátu současného vedoucího divize DITS bude vypsáno 

výběrové řízení na nového vedoucího. 

 

Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   


